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Ekonomi İşbirliği Teşkilatı Ticaret Sanayi Odaları (EİT 
TSO) tarafından düzenlenen Toplantının Son Günü

Radyo Televizyon Gazetecileri Derneği 
2018 yılı Medya Oscarları ödül 
töreninde, ödüle layık görülen Birlik 
Başkanımız (TOBB) Sn.Rıfat 
Hisarcıklıoğlu ‘nu canı gönülden tebrik 
eder, başarılarının devamını dileriz.



MECLİS BAŞKANIMIZIN TAZİYE İLE İLGİLİ 
MESAJI

Meclis Başkanımız İzzettin 
Metin'in Mesajı:''Annemin 
vefatından dolayı hastaneye 
gelerek bizleri ziyaret 
eden,vefatında bizleri yalnız 
bırakmayan,telefonla arayan, 
mesaj yollayan ve acımıza 
ortak olan tüm 
akrabalarıma,dostlarıma ve 
taziyemize gelen herkese 
teşekkür eder,saygı ve 
sevgilerimi sunarım.''



TİCARET BAKANLIĞI YÜKSEKOVA İSTİŞARE 
TOPLANTISINDA TALEPLERİMİZE CEVAP VERDİ

23.07.2019 tarihinde, Ticaret Bakanımız 
Sn.Ruhsar Pekcan, TOBB Birlik Başkanımız Sn. 
Rıfat Hisarcıklıoğlu, Hakkari Valimiz Sn İdris 
Akbıyık ve Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman Pınar’ın katılımıyla odamız toplantı 
salonunda gerçekleştirdiğimiz Yüksekova İstişare 
toplantımız esnasında üyelerimizden ve toplantıya 
gelenlerden topladığımız Yüksekova’nın sorunları 
ile ilgili soru ve taleplerinizi Ticaret Bakanlığı 
yetkililerine iletmiştik.
Ticaret Bakanlığı, taleplerinize cevaben yazdığı 
yazıda iletmiş olduğunuz taleplerinizin tamamına 
cevap vermiştir. Aşağıda ki linkte, talepleriniz ve 
taleplerinize verilen cevaplar yer almaktadır.
Odamız Yüksekova’mızın sorunlarını, Ticaret 
Bakanlığı ve ilgili tüm kurumlar ile istişare etmeye, 
açıkça dile getirmeye ve öncülük etmeye devam 
edecektir.
TALEPLERİMİZE VERİLEN CEVAPLARA BURADAN 
ULAŞABİLİRSİNİZ...
LİNK: https://view.publitas.com/mbt/ytso-pdf-
bilgilendirme



Sivas Kongresi 100. yaşında..

Manda ve himaye” fikrinin reddedildiği, ulusal kurtuluş mücadelesine ışık tutan kararların alındığı 108 gün 
boyunca Milli Mücadele ve Cumhuriyet’in temellerinin atıldığı Sivas Kongresi 100. yaşında..



SEYRAN OCAKBAŞI VE CAFE ADLI İŞ YERİ AÇILIŞINA 
KATILDIK

İlçemizde faaliyete geçen Seyran Ocakbaşı ve Cafe isimli iş yeri açılışına Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman Pınar, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Seracettin Keği ve Meclis Başkanımız 
İzzettin Metin katıldı. Açılışta İş Yeri sahipleri Cihat Alp ve Demet Onat hizmetleri hakkında bilgi 
verirlerken, Başkanımız iş yerinin ilçemize hayırlı olmasını dileyerek bol kazanç temennisinde bulundu.



2019-2020 Eğitim-Öğretim Yılı Hayırlı Olsun.

Başarılı Bir Yıl Geçirmeniz 
Dileğiyle Öğrenci, Öğretmen ve 
Velilerimizin Yeni Eğitim-Öğretim 
Yılı Hayırlı Olsun.



GÜMRÜK MÜDÜRLÜĞÜMÜZDE İLK İTHALAT FAALİYETİ GERÇEKLEŞTİ

02 Mayıs 2019 tarihinde Sn.Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın talimatlarıyla Yüksekova Gümrük 
Müdürlüğünün A Kategorisine alınmasıyla bugün Odamıza kayıtlı ARROW YAPI SANAYİ TİCARET LTD.ŞTİ.’i 
ilk ithalat faaliyetini gerçekleştirmiştir. Başta Cumhurbaşkanımız Sn. Recep Tayyip Erdoğan, Birlik (TOBB) 
Başkanımız Sn.Rıfat Hisarcıklıoğlu ve emeği geçen herkese teşekkürlerimizi sunarak diğer firmalarımızında 
ithalat faaliyetlerini bir an önce yapmaları için çalışmalarımız devam edecektir.



3.Piyade Tümen Komutanlığı’na Ziyarette Bulunduk

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Meclis Başkanımız İzzettin Metin Yönetim Kurulu Sayman 
Üyemiz Fatih Arslan,Meclis ve Yönetim Kurulu üyelerimizden oluşan bir heyet ile Yüksekova 3.Piyade 
Tümen Komutanlığı’na atanan Muammer Alper’e hayırlı olsun ziyaretinde bulunduk.



2019-2020 EĞİTİM-ÖĞRETİM YILI KAPSAMINDA OKUL 
ZİYARETLERİ GERÇEKLEŞTİRDİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve 
Meclis Başkanımız İzzettin Metin, 2019-2020 Eğitim-
Öğretim Yılının başlaması amacıyla 50.Yıl Ortaokulu 
Müdürü Ahmet Kaya ve İmam Hatip Ortaokulu 
Müdürü Necmettin Bulgan'ı ziyaret ederek yeni 
eğitim-öğretim yılında başarı temennisinde 
bulundular.



Doğu Anadolu Kalkınma Ajansı (DAKA)'yı Ziyaret Ettik.

Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman Pınar, Meclis 
Başkanımız İzzettin Metin ve 
Meclis Başkan Yrd. Şakir Tekçi 
DAKA Genel Sekreteri 
H.İbrahim Güray’ı ziyaret 
ettiler. Ziyarette DAKA'yla 
yapılacak olan teknik destek 
projeleri ile ilgili istişarede 
bulunuldular.



TOBB BAŞKANIMIZIN AÇIKLAMALARI

Birlik (TOBB) Başkanımız Sayın Rıfat 
Hisarcıklıoğlu'nun Bankalar ve Faizin 
indirilmesiyle ilgili Anadolu Ajansına yaptığı 
açıklamaları..



URGE PROJEMİZİN LANSMAN TOPLANTISINI GERÇEKLEŞTİRDİK

UR-GE Projemiz kapsamında ''Yüksekova Madencilik 
Sektörü Uluslararası Rakebetçiliği Geliştirme Projesi'' 
Lansman toplantısını, Elite My Garden Otel'de 
gerçekleştirdik.Toplantıya; Odamız adına Yönetim 
Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Meclis 
Başkanımız İzzettin Metin,Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcımız Seracettin Keği ve İbrahim 
Akın,Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Fatih Arslan, 
Meclis Başkan Yardımcımız Şakir Tekçi ve Meclis 
Üyelerimiz katıldılar. Toplantıya, aynı zaman da 
Kurum amirleri,STK'lar,Muhtarlar ve tüm üyelerimiz 
iştirak ettiler.
Toplantıda Yönetim Kurulu Başkanımızın 
Abdurrahman Pınar odamıız faaliyetleri ve UR-GE 
Projemiz hakkında bir konuşma gerçekleştirdi. 
Ardından 2018-2019 tarihlerinde odamız faaliyet 
raporu slayt gösteriminden sonra Genel 
Sekreterimiz/Proje Koordinatörümüz Saime Mengeş 
UR-GE projemizin tanıtımını gerçekleştirdi.

Ticaret Bakanlığına sunmuş olduğumuz UR-GE 
projemiz bölgede tek olma özelliği taşımaktadır. 6 
tane firmamızla 3 yıl sürecek olan projemizin 
faaliyetlerine Ekim ayında başlayacağız.



Özel Bilim Anadolu Lisesi’nin açılış törenine katıldık

Özel Bilim Anadolu Lisesi’nin açılış törenine Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve 
Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Fatih Arslan katıldı.2019-2020 Eğitim Öğretim yılının hayırlı 
olmasını diler, Bu okulu Yüksekova'mıza kazandıran firmalarımıza teşekkür ederiz.



DIŞ TİCARET SORUNLARI İÇİN TEMASLARIMIZ..

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Van 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkan Yardımcısı Sn. Fevzi 
Çeliktaş ile birlikte Dış Ticaret'te yaşanan sorunlar ile 
ilgili bir dizi temaslarda bulundular. Bölgemizde dış 
ticarette ki sorunları Ticaret Bakanlığı İhracat Genel 
Müdürü Sn. Volkan Ağar’a ilettiler.



HDP HAKKARİ MİLLETVEKİLİ SN.SAİT DEDE ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ

HDP Hakkari Milletvekili Sn. Sait Dede heyeti ile birlikte odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcımız Seracettin Keği ağırladı. Heyet ile Yüksekova'nın sıkıntıları hakkında istişarelerde 
bulunduk.



2.Uluslararası Çoğrafi İşaretli Ürünler zirvesine 
katıldık

2.Uluslararası Çoğrafi İşaretli Ürünler zirvesine katıldık. Odamız adına zirveye, Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman Pınar, Meclis Başkanımız İzzettin Metin ve Genel Sekreterimiz Saime Mengeş katıldı.



2.Uluslararası Coğrafi İşaretli Ürünler Zirvesinin son günü

2.Uluslararası Coğrafi İşaretli Ürünler Zirvesinin 
son gününe, Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman Pınar, Meclis Başkanımız İzzettin 
Metin ve Genel Sekreterimiz Saime Mengeş 
katıldı.



'Dış Ticaret Bilgilendirme Semineri Duyuru

Ticaret Bakanlığı, TOBB, DAİB ve Odamız işbirliğinde, Odamız toplantı salonunda 14 Ekim 2019 
Saat:9.30'da ''Dış Ticaret Bilgilendirme Semineri'' düzenlenecektir. Tüm üyelerimize duyurulur.
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